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Številka: 900-125/2012-2  
V Ljubljani, dne 07.06.2012 
             
 
 
 

ZAPISNIK 

 
 
9. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO 06.06.2012 ob 17.00 
uri v prostorih OŠ Oskarja Kovačiča, Ob dolenjski ţeleznici 48 v  Ljubljani. 
 
9. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Člani sveta so se na začetku zbrali pred Vrtcem Galjevica, kjer so prisostvovali otvoritvi športnih iger 
Vrtca Galjevica.  
Predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 10 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Vera Debeljak, Dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Maja Rus, mag. Andreja 
Troppan, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Ljubo Baša, Gregor Verbinc, Marjan - Jernej Virant,  Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL. 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

01. Potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
04. Sodelovanje pri otvoritvi Knjižnega sejma Vrtca Galjevica 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
zapisnik 8. redne seje.  



 2 

 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/9:  
Zapisnik 8. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/9 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 
 
1. Realizacija finančnega načrta poteka po planu - poraba za Rudniško Četrtinko in povrnitev 

stroškov za telefon predsednici sveta. Plan malih del (letošnje leto košnja in nekaj novih igral na 
Skrbinškovi ulici) se bo pričel izvajati, ko bodo podpisane vse pogodbe z izvajalci. Zaradi dopustov 
je predsednica sveta predlagala  pooblastilo podpredsednici Andreji Troppan za odredbodajalstvo.  
PREDLOG SKLEPA 2/9: 
Podpredsednico sveta mag. Andrejo Troppan se do konca mandata pooblašča za 
nadomestno odredbodajalstvo. 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 2/9 je bil sprejet. 

 
2. Sestanek organizacijskega odbora za prireditev je bil 30.5.2012; kot ţe sklenjeno na prejšnji seji, 

bo prireditev 20.9.2012. Vsi vabljeni k sodelovanju s predlogi za manjši ansambel, povezovanje ter 
dodatno ponudbo na prireditvi. 

3. Dela na območju Vinterce se izvajajo. Trenutno potekajo v Hudourniški ulici, zapleti se rešujejo 
sproti. 

4. Rudniška Četrtinka je izšla, nova bo konec avgusta oziroma začetek septembra. Člane sveta se 
naproša za dodatne predloge za vsebino. 

5. Objekt Iţanska cesta 305; 6.6. je bil sklican sestanek z društvi, ki delujejo na lokaciji Iţanska cesta 
305. Zaradi varnosti so se dogovorili, da dejavnost od začetka septembra opravljajo na drugi 
lokaciji – ponujena jim je bila lokacija Pot  k ribniku 20. 

6. Predsedujoča je obrazloţila problem prometne ureditve ulice Borcev za severno mejo, ki je bil 
sicer obravnavan ţe na prejšnji redni seji. Predlog strokovne sluţbe MOL za enosmerno ulico je bil 
zavrnjen in predlagana celostna ureditev problema. Maja Rus v razpravi poudarila, da je enako 
stanje v Melikovi ulici. Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA ŠT: 3/9: Ustanovi se začasno komisijo v sestavi:  
Katarina Juvanc Šinkovec – predsednica komisije 
Maja Rus – namestnica in  
Vera Debeljak – članica.  
Komisija je pooblaščena za vse potrebne odločitve pri reševanju problema mirujočega 
problema in lastništva zemljišč v Ulici borcev za severno mejo. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
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Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 3/9 je bil sprejet. 
 

7. Izvedba zarisa parkirnih mest ob Vrtcu na Melikovi in poniţanje robnikov je ţe naročena. 
8. Asfaltiranje ulic Brglezov štradon in ob Farjevcu; na prejšnji seji smo obravnavali pobudo krajana 

za asfaltiranje oz. vsaj protiprašno zaščito. Pobudo smo poslali pristojnemu oddelku, ki je 
odgovoril, da do uvrstitve ulice v proračun izvajajo le vzdrţevalna dela. S pobudo smo se obrnili 
tudi na Sluţbo za razvojne projekte in investicije, od katere pričakujemo dogovor, kdaj bo ulica (oz. 
obe ulici) uvrščena v program opremljanja ter v proračun. Hkrati smo od vodje OGDP zahtevali 
podatek o celoletnih stroških vzdrţevanja makadamske ulice. 

9. Na podjetje Europlakat smo naslovili pobudo, da se  Bicikelj razširi na območje ČS Rudnik in sicer 
s postavitvijo postajališča na lokaciji Strelišče.  

10. Predlog za postavitev hitrostnih ovir v  Andričevi ulici prejet po e-pošti dne 5.6. V skladu s sklepom 
št. 5/5 poslano na OGDP. 

11. Javna razgrnitev sprememb OPN je zaključena, ponovno smo poslali pobudo za razširitev 
pokopališča Rudnik. Do 11.6 poteka tudi razgrnitev za Špico.  

12. Prioritetne naloge; predsedujoča je predstavila odgovore na prioritetne naloge ČS Rudnik. V 
razpravi je Robert Okorn predlagal, da se pristojno sluţbo pozove k hitrejši rešitvi problema 
odkupa zemljišč za cesto Ob dolenjski ţeleznici. Opozoril je tudi, da se nobena od dogovorjenih 
prometnih ureditev ni izvedla (npr. optično zooţanje na Jurčkovi cesti). 

13. Ostalo: TD Barje vabi na Ţabarije in Barjansko noč – v soboto 23.6. Predstavitev projekta wi-fi bo 
20.6.2012 ob 17. uri na sedeţu ČS Trnovo.  

 
 

 
AD 3 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 
1. Vera Debeljak je opozorila, da je ob Galjevcu še vedno vse neurejeno, čeprav je na terenu pozvala 

Pavleta Klavsa, da se čim prej uredi. Predsedujoča je bila mnenja, da naj v bodoče sluţbe svoj 
prihod na teren tudi najavijo, da se lahko obrazloţi problematiko.  

 
2. Peruzzijeva cesta; člani sveta so opozorili na dodatno kolesarsko stezo. Ker se vsi sprašujejo 

zakaj sta potrebni dve kolesarski stezi se za obrazloţitev zaprosi pristojni oddelek. 
 
 

AD 4 
Sodelovanje pri otvoritvi knjižnega sejma Vrtca Galjevica 

 
Predsedujoča je uradni del seje zaključila ob 18.15 uri, drugi del pa se je nadaljeval na igrišču ob OŠ 
Oskarja Kovačiča, kjer je ob 18.45 uri potekala otvoritev knjiţnega sejma Vrtca Galjevica.  
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


